
 

 טרכטנברג מצנן את הדרישות של מערכת הביטחון: יש להגדיל את התקציב בצורה שפויה

 

שר הביטחון יואב גלנט ושר האוצר בצלאל סמוטריץ' מתקשים להגיע להסכמה על הקמת ועדה שתבחן את 

בגלל חשדנות וחשש ממארב פוליטי ■ בינתיים, קבוצת חוקרים מציעה מתווה:    –צורכי תקציב הביטחון  

 אבל בלי לגרום ל"עשור אבוד" בנוסח מלחמת יום כיפור  –להגדיל את התקציב 

 

 2024במאי,   21סמי פרץ / 

 

בתוך חוסר הוודאות הביטחוני־מדיני העצום שבו נמצאת מדינת ישראל יש דבר אחד שיש עליו הסכמה  

רחבה: תקציב הביטחון יגדל משמעותית בשנים הקרובות עקב הפגיעה הקשה בביטחון ובתחושת הביטחון 

וכמובן על  של הציבור. על מה יש מחלוקת? על תפיסת הביטחון העדכנית, על היעדים הצבאיים והמדיניים

הסכומים שתקבל מערכת הביטחון. מחלוקות על גובה תקציב הביטחון תמיד היו, אבל הן נסבו על כמה  

 מיליארדי שקלים ועל השאלה אם צה"ל יכול גם לתת משהו לטובת העניין ולהתייעל קצת.

 

 ]...[ 

 

ארבעה חוקרים, בראשות יו"ר המועצה הלאומית לכלכלה לשעבר, פרופ'  אז איך מונעים עשור אבוד?  

מנואל טרכטנברג, פירסמו במסגרת המכון למחקרי ביטחון לאומי מסמך המתאר את השלכות המלחמה 

. המסמך יוצג היום )ג'(  ואת האופן שבו צריך לקבוע את גודלו של תקציב הביטחון בשנים הקרובות

 אלי הורביץ לכלכלה וחברה בירושלים.  בכנס

 

 ]...[ 

 

תא"ל )מיל'( ד"ר ששון חדד, את אל"מ )מיל'( ד"ר  הצוות כלל את היועץ הכספי לרמטכ"ל לשעבר  

שכיהן כסגן החשב הכללי   הדס שבתאי שכיהנה כראש מחלקת תקציבים בזרוע היבשה, ואת יובל רז

במשרד האוצר ועסק בתקציב הביטחון. היתרון של החוקרים הוא הרקע המקצועי שלהם בתחומי הכלכלה 

 והעובדה שהם לא מינוי של אף פוליטיקאי.  –והביטחון 

... 

 

 

 

 

 כתבה המלאה: ל

https://www.themarker.com/news/2024-05-21/ty-article/.highlight/0000018f-970d-d376-

a5bf-9ffdd4b90000 
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